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PROTOKÓŁ NR 3 

 

Z posiedzenia Komisji Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej 

z dnia 28.02.2019 

 

 W posiedzeniu brało udział czterech członków Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy 

Społecznej, Kierownik Rewiru Dzielnicowych Policji, pedagodzy szkolni, Gminny 

Komendant Ochrony Przeciwpożarowej.   

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Analiza zachowań dzieci i młodzieży w środowisku lokalnym. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodniczący Komisji pan Michał Michalski, 

który przywitał wszystkich obecnych. 

Ad.2. 

Uwag do proponowanego porządku posiedzenia oraz do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia nie zgłoszono. 

Ad.3. 

Przewodniczący komisji pan Michał Michalski poprosił o przedstawienie sytuacji 

w szkołach, pedagogów szkolnych w szczególności wskazując na analizę zachowań dzieci              

i młodzieży w środowisku lokalnym, w szkole poza szkołą, pod kątem przejawiania agresji                           

i przemocy. Ponadto przestrzegania kultury osobistej (kultury języka), współpracy  

z instytucjami zajmującymi się problemami wychowawczymi dzieci i młodzieży  

oraz  umiejętności rozwiązywania problemów. 

 

W pierwszej kolejności wypowiedziała się pani pedagog ze szkoły w Drobninie, która 

poinformowała, że wśród dzieci i młodzieży uczęszczających do szkoły  

w Drobninie nie odnotowano drastycznych zachowań, jedynie wulgaryzmy.  

 

 

 



Następnie głos zabrała pani pedagog ze szkoły w Nowym Belęcinie. Poinformowała, że w 

szkole został wprowadzony całkowity zakaz używania telefonów. W szkole nie odnotowano 

bójek. Zauważono natomiast, że agresja przeniesiona jest do internetu.  

 

Informacji o zachowaniu dzieci i młodzieży udzieliła również pani pedagog ze szkoły w 

Pawłowicach. Poinformowała, że w szkole nie ma zagrożeń oraz poważniejszych problemów. 

Jeśli problem się pojawi, szkoła stara się rozwiązać we własnym zakresie tzn. jest 

przeprowadzana rozmowa z  rodzicami lub w obecności Policjanta, jeśli sprawa tego 

wymaga. Obowiązują procedury postępowania w sytuacjach kryzysowych oraz w przypadku 

zagrożenia ucznia demoralizacją. W szkole założony jest monitoring. Szkoła współpracuje z 

rodzicami, przedstawicielami leszczyńskiej Policji.  

Pani pedagog ze szkoły w Garzynie, poinformowała, że w szkole jest bezpiecznie, regularnie 

prowadzone są rozmowy z rodzicami. 

Głos zabrał Kierownik Rewiru Dzielnicowych Policji w Krzemieniewie. Poinformował, że 

jeśli chodzi o problemy wychowawcze dzieci, próbują rozwiązywać problemy od samego 

początku – upominając. Najbardziej aktywne są grupy ponadgimnazjalne. Młodzież 

przesiaduje przy boiskach Orlik, obiektach GCK, stąd też pojawia się zaśmiecenie terenu. 

Policjant zaapelował do rodziców o kontrolowanie internetu w domach.  

 

Gminny Komendant Ochrony Przeciwpożarowej w skrócie omówił stan bezpieczeństwa na 

terenie gminy. W roku ubiegłym było 56 zdarzeń z czego: alarmów fałszywych 3, pożarów 8, 

miejscowych zagrożeń 45. Omówiony został także budżet na działalność przeciwpożarową. 

Podsumowując Komenadnt poinformował, że stan bezpieczeństwa w gminie jest dobry. 

 

 

Ad.4. Podczas wolnych głosów i wniosków głos zabrali:  

 

Radny Krystian Dutkiewicz nawiązał do wypowiedzi pani pedagog ze szkoły w Nowym 

Belęcinie. Radny podkreślił, że coraz więcej rodziców zauważa problem związany z 

korzystaniem z internetu przez dzieci.  

 

Radny Tomasz Adamczak poinformował, że dzieci korzystające z internetu, nie mogą 

zakładać kont społecznościowych. W przypadku posiadania takiego konta całkowita 

odpowiedzialność jest po stronie rodzica. 

Radny zwrócił się z zapytaniem do p. komendanta ochrony przeciwpożarowej, czy w salach 

wiejskich, grilowiskach oraz wigwamach jest obowiązek wyposażenia w apteczki. 

 

Komendant odpowiedział, że pod względem prawnym nie udzieli odpowiedzi. Jednak dobrze 

byłoby żeby apteczka znalazła się na wyposażeniu. 

 

Radny Michał Michalski zwrócił się z zapytaniem do pedagogów, czy podczas zajęć z 

wychowania fizycznego dzieci mają możliwość odreagowania fizycznie stanu 

emocjonalnego. 

 

Pedagodzy szkolni jednoznacznie odpowiedzieli, że zajęcia z wychowania fizycznego mają 

bardzo dobry wpływ na uczniów. 

 

Radna Katarzyna Wysocka zapytała ile osób jest przeszkolonych do działań ratowniczo – 

gaśniczych w jednostkach Ochotniczych Straży Pożarnych. 



 

Komendant odpowiedział, że w jednostce OSP Krzemieniewo jest 20 druhów i OSP 

Pawłowice jest 20 druhów. 

 

Kierownik Rewiru Dzielnicowych Policji w Krzemieniewie zwrócił się z wnioskiem do 

komisji o naprawę schodów wejściowych do posterunku.  

 

Korzystając z prawa głosu, pani pedagog ze szkoły w Drobninie, która jest jednocześnie 

nauczycielem wychowania fizycznego, zgłosiła wniosek o naprawę drzwi wejściowych do 

sali gimnastycznej. 

 

Ad.5. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji, dziękując wszystkim, 

zakończył posiedzenie. 

 

Protokołował  

T.S. 

                                                                                                   Przewodniczący Komisji: 

Członkowie Komisji                                                                       Michał Michalski  

Tomasz Adamczak                                                                    …………………………. 

………………………………. 

Katarzyna Wysocka 

………………………………. 

Krystian Dutkiewicz 

……………………………….. 

Joanna Adamczak 

……………………………… 

Marcin Kmieć 

………………………………. 

 


